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A 8/1983. (VI. 29.) Eüm-Pm együttes rendelet alapján annál a munkáltatónál, ahol 
üzem egészségügyi szolgálat vagy üzemi körzeti orvos működik, megváltozott mun
kaképességű dolgozókkal foglalkozó 3 tagú bizottságot kellett létrehozni és működ
tetni. 
A bizottság feladata, hogy megkeresésre közölje a foglalkoztatásra szóló javaslatát a 
megváltozott munkaképességű dolgozóval. A javaslat megfogalmazása előtt a meg
változott munkaképességű dolgozó munkáltatójánál vagy akár más munkáltatónál 
tájékozódnia kell a rehabilitáció lehetőségéről. 
A bizottság működésével kapcsolatban kérdéseim a jegyző úrhoz: 

1. Működik-e Kőbányán a rehabilitációs bizottság? 
2. Kik a tagjai és az elnöke? 
3. Mikor kapták a megbízásukat, a szerződésük meddig hatályos? 
4. Milyen juttatásban részesülnek a tagok illetve az elnök? 
5. Az utóbbi három évben (2006-2008.) - évenkénti bontásban hányszor ülésez

tek, az adott időszakban milyen döntéseket hoztak? 
6. A hatályos jogszabályok alapján kell-e még rehabilitációs bizottságot működ

tetni az önkormányzatnak? 

Budapest, 2009. január 16. 

Kovács Róbert 
képviselő 

H U D A I M Í S T F Ő V Á R O S X..KKR(■«.»•'. I 
K Ő B Á N Y A I ÖN K O R M A N Y / . AT 

l 'o lp.úrmcslcr i 11iv;il:ila 

Iktatószám:. I^SSIoíE 
2009 JAN 16. 

Előszám: db 
melléklet 

Eíöaoó: 

\ftd° e^f-

: 


